
PROTOKÓŁ NR 48/23 Z POSIEDZENIA KOMISJI 

DS. INFRASTRUKTURY I ŚRODOWISKA, KTÓRE ODBYŁO SIĘ 

W DNIU 18 KWIETNIA 2023 ROKU Z WYKORZYSTANIEM 

ŚRODKÓW POROZUMIEWANIA SIĘ NA ODLEGŁOŚĆ 

Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Środowiska Artur Maligłówka 

na podstawie listy obecności (załącznik nr 1) stwierdził prawomocność 

obrad – obecnych 8 radnych. Wobec braku projektów uchwał 

do zaopiniowania na najbliższą sesję Rady Powiatu Przewodniczący 

Komisji przystąpił do realizacji następującego porządku obrad: 

1) sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Tarnogórskiego za 2022 

rok, 

2) przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji, 

3) sprawy bieżące. 

Ad 1) 

Mariusz Dzwonkowski Skarbnik Powiatu przedstawił sprawozdanie 

z wykonania budżetu Powiatu Tarnogórskiego za 2022 rok. 

Radny Piotr Krok powiedział, że w zeszłorocznym budżecie było 

zagwarantowane 900 000 zł na przebudowę układu drogowego 

w Krupskim Młynie. Gdzie jest teraz te 900 000 zł? 

Skarbnik Powiatu powiedział, że rzeczywiście w budżecie była 

zaplanowana taka kwota, te środki były przeznaczone na dokumentację 

projektową. Były jednak problemy z wyłonieniem wykonawcy na realizację 

tego zadania. Ponieważ nie wyłoniono wykonawcy, zadanie nie zostało 

zrealizowane i środki zostały, w toku wykonywania budżetu, przeznaczone 

na inne cele. W tegorocznym budżecie jest zaplanowana kwota 800 000 zł 

na to zadanie. 
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie sprawozdanie z wykonania 

budżetu Powiatu Tarnogórskiego za 2022 rok. 

Wyniki głosowania: obecnych – 8, „za” – 7, „przeciw” – 0, „wstrzymało 

się” – 1, nie głosowało – 0. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Ad 2) 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie protokół nr 47/23 

z posiedzenia Komisji w dniu 21 marca 2023 roku. 

Wyniki głosowania: obecnych – 8, „za” – 8, „przeciw” – 0, 

„wstrzymujących się” – 0, nie głosowało – 0. Protokół został przyjęty. 

Ad 3) 

Radny Piotr Krok poinformował, że w ubiegłym tygodniu we wtorek razem 

z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych uczestniczył w spotkaniu 

z radnymi Gminy Krupski Młyn w sprawie stanu i przyszłości dróg 

w gminie Krupski Młyn. Mieszkańcy są jednomyślni i oczekują projektu 

na układ drogowy. W tym roku środki na projekt zostały okrojone 

o 100 000 zł. Dyrektor podkreślił, że w tym zadaniu Powiatu może nie stać 

na wkład własny, być może będzie potrzebna pomoc Gminy ale pomimo 

tego radni oczekują wykonania tego projektu. 

Krzysztof Łoziński członek Zarządu Powiatu powiedział, że po tym 

spotkaniu zostało przesłane pismo „żebyśmy mieli poparcie tych 

ewentualnie słów, czego oczekują przedstawiciele mieszkańców 

Krupskiego Młyna”. Jak ta informacja wróci Komisja będzie o tym 

poinformowana. Dodał, że wykonanie tego projektu potrwa mniej więcej 

1,5-2 lata ze względu na zawiłość procedur. „Jeśli taka wola będzie 

będziemy prosić państwa żeby też jako rada żebyśmy podjęli taką decyzję 

ostateczną, przekazali te pieniądze. Ja osobiście mam odmienne zdanie, 

szczerze powiem co do tej decyzji, ale szanujemy demokrację, szanujemy 

tych którzy w terenie swych wyborców reprezentują.” 
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Radny Paweł Mrachacz zwrócił uwagę na zły stan dróg po zimie, stwierdził, 

że 1 mln zł nie wystarczy na remonty. Dodał, że należy wykonać nakładkę 

asfaltową na ul. Opolskiej w Tarnowskich Górach od ronda do świateł, 

po uprzednim wykonaniu badań podłoża. 

Członek Zarządu Powiatu powiedział, że w kwestii remontu ul. Opolskiej 

została już podjęta decyzja, będzie to zrobione. Następnie powiedział, 

że zbliża się kolejny okres budżetowania i należy się zastanowić z czego 

zrezygnować aby więcej pieniędzy przeznaczyć na infrastrukturę drogową. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że w przyszłym miesiącu jest 

planowane posiedzenie Komisji w Nadleśnictwie Brynek w dniu 16 maja, 

kolejna część posiedzenia komisji odbędzie się 23 maja. 

Radny Paweł Mrachacz zapytał kiedy będą pomalowane barierki. 

Daniel Dygudaj dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych (ZDP) zapytał, 

o które barierki chodzi, bo barierek do pomalowania jest bardzo dużo. 

Aby pomalować barierki nie jest potrzebna sama farba, najpierw trzeba je 

przygotować do pomalowania. ZDP szykuje się do pomalowania barierek, 

jednak wszystkich nie wymaluje w tym roku. Jest to robione własnymi 

siłami. Najbliższą w kolejności barierką, która została wytypowana 

do malowania to barierka w Potępie przy szkole, jej długość to 120 m, aby 

to wykonać trzeba poświecić 1,5 do 2 tygodni pracy 3-4 osób. 

Porządek posiedzenia Komisji został wyczerpany. Na tym zakończono 

posiedzenie Komisji. 

Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Środowiska 

(-) Artur Maligłówka 
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